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”Prin Ordinul prefectu-
lui nr. 576 din 24.10.2024 
a fost convocată ședința 
privind ceremonia de în-
vestire a consilierilor lo-
cali pentru Consiliul Lo-
cal Clinceni. Din numărul 
total de 15 consilieri sta-
bilit, instanța a validat 11 
mandate”, a menționat 
prefectul județului Ilfov. 
Aceștia au fost invitați 
să rostească jurămân-
tul: Anton Petrișor, Bacov 
Alexandru, Boșcu Cris-
tian Laurențiu, Budea-
nu Valentin, Ciobotaru 
Andrei, Hosovanu Cătă-
lin Laurențiu, Dumitrașcu 
Ramona, Mititelu Cristian 
Octaviu, Radu Valentin, 
Simion Ion, Stoica Adri-
ana. ”Vă felicit pentru că 
ați ales să vă implicați ac-
tiv în viața comunității și 
să îmbrățișați această res-
ponsabilitate”, a transmis 
prefectul Simona Necu-
lae aleșilor și, în temeiul 
dispozițiilor art. 118, alin. 
1 din Codul Administrativ 
a declarat Consiliul Local 
Clinceni ca fiind legal con-
stituit. 

A urmat învestirea în 
funcția de primar a edi-
lul Adrian Budeanu, aflat 
astfel la cel de-al șaptelea 
mandat. Simona Necu-
lae a dat citire Încheie-
rii pronunțate de Judecă-
toria Cornetu în dosarul 

18557/11748/2024 la da-
ta de 04.10.224, iar Adri-
an Budeanu a jurat să fa-
că tot ce-i stă în putere și 
pricepere pentru binele 
clincenenilor.

Acesta a mulțumit 
participanților la eveni-
ment, și tuturor celor ce 
i-au acordat, din nou, în-
crederea. În fața consili-
erilor și a invitaților, edi-
lul și-a luat angajamentul 
de a continua proiecte-
le  începute și de a dema-
ra alte proiecte noi pentru 
dezvoltarea localității. 

”Vă mulțumesc pen-
tru participarea la cel 
mai important eveniment 
al anului, depunerea ju-
rământului, un moment 
de mare emoție și res-
ponsabilitate pentru noi 
toți. Mulțumesc locui-
torilor comunei Clinceni 
care m-au votat într-un 
procent foarte mare, de 
70%. Mulțumesc echipei 
de campanie, colegilor 

de la Primăria Clinceni, 
consilierilor din mandatul 
precedent alături de care 
am reușit să scriem o se-
rie de proiecte importan-

te pentru comunitate. În 
acest mandat, vom duce 
la bun sfârșit toate pro-
iectele începute - cum ar 
fi sala de sport, școală, 

canalizare,  alimentare 
cu apă, gaze naturale, 
asfaltare. Toate aces-
te mari proiecte sunt ex-
trem de importante pen-
tru localitatea noastră. 
Mulțumesc președintelui 
Consiliului Județean Il-
fov, Thuma Hubert, pen-
tru sprijinul acordat. Du-
pă cum știți, noi suntem 
o comunitate mică, cu 
venituri insuficiente pen-
tru a duce la bun sfârșit 
proiectele. Dacă nu am 
avea acest sprijin, Clin-
ceni ar fi o comună fali-
mentară. De aceea, tre-
buie să facem echipă. Să 

uităm de partidele politi-
ce care ne-au adus pâ-
nă aici. Trebuie să slujim 
comunitatea locală. Pie-
sa de rezistență va fi ne-
apărat modificarea PUG-
ului și înființarea ace-
lei zone industriale. Da-
că nu reușim acest pro-
iect, Clinceni, peste ani, 
va avea mari probleme. 
Trebuie să devenim o co-
mună independentă, să 
nu mai stăm tot timpul 
să cerem bani Consiliului 
Județean Ilfov, pentru că 
nu au tot timpul de unde 
să ne dea”, a spus prima-
rul Adrian Budeanu. 

EVENIMENT

Comuna Clinceni și-a învestit echipa administrativă 

Adrian Budeanu, primar pentru a şaptea oară 

”Omul sfințește locul” - spune un proverb 
românesc, iar acest lucru este mai adevărat ca 
niciodată în cazul comunei Clinceni. Primarul 
Adrian Budeanu a câștigat votul de încredere al 
cetățenilor - pentru a șaptea oară, la alegerile 
din vară, iar ceremonia de învestire în funcția de 
primar a avut loc sâmbătă, 26 octombrie, la sediul 
Primăria Clinceni. În prezența prefectului Județului 
Ilfov, Simona Neculae, a președintelui Consiliului 
Județean Ilfov, Thuma Hubert, a subprefecților 
Costin Alexandru Ojog și Andrei Scutelnicu, 
precum și a primarului comunei Glina, Răzvan 
Tudor, primarul și consilierii locali aleși au depus 
jurământul de credință, cu mâna pe Constituția 
României și pe Biblie.

Ionela CHIRCU

După ceremonia de învestire, primarul Adrian Budeanu 
a primit un mesaj de susținere sinceră din partea 
președintelui Consiliului Județean Ilfov, Thuma Hubert. 
Acesta a reafirmat încrederea în proiectele ambițioase 
de dezvoltare ale comunei Clinceni, accentuând nevoia 
de determinare și perseverență. 
”Felicitări și putere de muncă! Aveți nevoie de putere 
pentru că aveți multe proiecte. Știu asta pentru că de 
multe ori am discutat despre proiectele pe care doriți 
să le implementați în comuna Clinceni. Mi-am adus 
aminte de parc - chiar acum câteva zile ați venit la mine 
și mi-ați spus <<trebuie să începem parcul de la Școala 
Clinceni. Trebuie să-l facem pentru că le-am promis 
oamenilor și vom face și acest lucru>>. De nenumărate 
ori am discutat despre zona industrială care trebuie 
creată în Clinceni. Evident, sunteți la câțiva metri de 
București. Uitați-vă cât de independent s-a dezvoltat 
Dragomirești-Vale, care are o zonă industrială foarte 
mare și este lucrul care sper și sunt convins că 
în următorii patru ani se va întâmpla și în Clinceni. 
Administrația nu este ușoară, dar unui veteran - 
care are deja șase mandate de primar și intră în al 
șaptelea, nu pot eu să-i dau sfaturi. Domnule primar, 
domnilor consilieri, spor la treabă și succes!”, a spus 
președintele CJ Ilfov. 

Thuma Hubert: ”Sunt convins că în următorii 
ani, Clinceni va avea și zonă industrială”

Ședința de la Cliniceni s-a încheiat cu un mesaj de 
felicitare și încurajare din partea prefectului județului 
Ilfov, care a rezonat puternic în inimile celor prezenți. 
”Eu, în calitate de prefect al județului Ilfov, doresc 
să vă felicit pe fiecare în parte. Doresc să vă urez 
multă sănătate și spor la treabă. Știu că aveți multă 
treabă dacă v-ați propus să schimbați fața localității. 
Vă rog să vă gândiți la oameni în toate deciziile pe 
care dumneavoastră le veți lua în continuare”, a spus 
prefectul Simona Neculae.

Simona Neculae: ”Știu că v-ați propus să 
schimbați fața localității”


